

Board Resolutions

1. Approval of the audited Financial Statements for the year 2024

We would like to inform that the Board of Directors of Raysut Cement Company (SAOG) held their meeting on 3rd July 2025 and approved the audited financial statements for the year ended 31 December 2024, subject to approval of shareholders in Annual General Meeting scheduled to be held on 20th July 2025.

	Parent Company - Standalone			Group – Consolidated		
	31-Dec-2024	31-Dec-2023	Change %	31-Dec-2024	31-Dec-2023	Change %
	RO	<u>RO</u>		<u>RO</u>	<u>RO</u>	
		(Restated)			(Restated)	
Total Revenue	38,429,444	37,466,578	2.57	70,269,059	65,542,440	7.21
Total Expenses	(46,133,437)	(45,430,425)	(1.55)	(83,266,079)	(76,352,623)	(9.05)
Investment and other (expenses) / income	114,162	(135,360)	184.34	114,162	(135,360)	184.34
(Loss) for the year before tax	(7,589,831)	(8,099,207)	6.29	(12,882,858)	(10,945,543)	(17.70)
Income Tax	_	(103,932)	100	(100,475)	(133,093)	24.50
(Loss) for the year after tax	(7,589,831)	(8,203,139)	7.48	(12,983,332)	(11,078,636)	17.19%

Further, we would like to inform to the shareholders that there are changes in the loss for the Parent Company and Group for the year 2024 as compared to initial un-audited results declared on 15 January 2025, we would like to explain below the reasons for the change in loss:

	Initial unaudited financial statements	Audited financial statements	Difference	
		2024		
	RO	RO	<u>RO</u>	
Parent Company – standalone				
Total net loss for the year	(4,937,219)	(7,589,831)	(2,652,612)	
Group- consolidated				
Total net loss for the year	(7,911,033)	(12,983,332)	(2,714,898)	

The above difference is due to the adjustments made in the group and subsidiary companies i.e.

- 1. In Parent company, provisions are made related to accrual of Gas charges and other necessary expenses.
- 2. In Duqm Cement Factory LLC, there is additional provision for the impairment of projects.
- 3. In Sohar Cement Factory SPC, there are additional Finance charges and other accruals of administration expenses.

This clarification is meant for the stakeholders of the Group as per regulatory requirements.

The financial statements and all related documents will be uploaded to the Muscat Stock Exchange in accordance with in due course.

Liyutha Mohamed Al Ismaili Board Secretary



<u>قرارت مجلس الإدارة</u>

1. إعتماد البيانات المالية المدققة للعام المالي 2024

نود أن نحيطكم علمًا بأن مجلس إدارة شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع قد عقد اجتماعه بتاريخ 3 يوليو 2025، ووافق على البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024، وذلك رهناً بموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية المقرر عقده بتاريخ 20 يوليو 2025.

		الشركة الأم مستقل			المجموعة الموحد	ة
	2024	2023	% التغيير	2024	2023	% التغيير
	ربال عماني	ربإل عماني		ربال عماني	ريال عماني	
		(معاد ذکره)			(معاد ذکره)	
إجمالي الإيرادات	38,429,444	37,466,578	2.57	70,269,059	65,542,440	7.21
إجمالي المصاريف	(46,133,437)	(45,430,425)	(1.55)	(83,266,079)	(76,352,623)	(9.05)
	114,162	(135,360)	184.34	114,162	(135,360)	184.34
(الخسائر) للسنة قبل الضريبة	(7,589,831)	(8,099,207)	6.29	(12,882,858)	(10,945,543)	(17.70)
الضريبة	-	(103,932)	100	(100,475)	(133,093)	24.50
(الخسائر) للسنة بعد الضريبة	(7,589,831)	(8,203,139)	7.48	(12,983,332)	(11,078,636)	17.19%

علاوةً على ذلك، نود أن نبلغ السادة المساهمين بأنه طرأ تغيير في خسارة كل من الشركة الأم والمجموعة للسنة المالية 2024 مقارنةً بالنتائج الأولية غير المدققة التي تم الإعلان عنها بتاريخ 15 يناير 2025. ونود فيما يلي توضيح أسباب هذا التغيير في الخسارة:

الفرق	البيانات المالية المدققة	البيانات المالية الأولية الغير مدققة	
	2024		
	ريال عمان <i>ي</i>		
			الشركة الأم _ مستقل
(2,652,612)	(7,589,831)	(4,937,219)	إجمالي صافي الخسائر للسنة
			المجموعه ــ الموحدة
(2,714,898)	(10,625,931)	(7,911,033)	إجمالي صافي الخسائر للسنة

يعود الفرق أعلاه إلى التعديلات التي تم إجراؤها والمتعلقة بالأتي

- 1. في الشركة الأم، يتم إنشاء مخصصات تتعلق باستحقاق رسوم الغاز والمصروفات الضرورية الأخرى.
 - 2. في شركة مصنع الدقم للأسمنت ش.م.م، يوجد مخصص إضافي لانخفاض قيمة المشروع.
- 3. في مصنع صحار للأسمنت ش. ش. و، توجد مصاريف مالية إضافية ومخصصات أخرى لمصروفات الإدارة.

هذا ما لزم توضيحة لأصحاب المصلحة في المجموعة. سيتم رفع البيانات المالية وجميع المستندات ذات الصلة إلى سوق بورصة مسقط في الوقت المناسب.

ليؤثا بنت محمد الإسماعيلي

أمين سر المجلس

باكس : 23219183 : تحليلة عمان Tel.: 23220600 الرمز البريدي Code 211 صلالة عمان Salalah - Sultanate of Oman مان حديث Tel.: 23220600 من.ب. (CR:2015781: من.ت رقم : 1732-1738) CR:2015781 من.ت رقم : 1732-1738 CR:2015781 من تابع المعادية المع